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Βασίλης Κεγκέρογλου  

Βουλευτής νομού Ηρακλείου  - Κίνημα Αλλαγής 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 

-Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Σ.Λιβανό  

 

Θέμα: "Τι συμβαίνει με το Υπουργείο και τον ΟΠΕΚΕΠΕ;" 

Στις 22 Ιανουαρίου εγκαλέσαμε την Κυβέρνηση για εγκατάλειψη του 
πρωτογενή τομέα και των αγροτών που πνίγονται στα προβλήματα και 
αναδείξαμε τις δυσλειτουργίες του ΟΣΔΕ. 

Σήμερα τα πράγματα χειροτέρευσαν. Παραιτήθηκε ο νέος πρόεδρος του 
ΟΠΕΚΕΠΕ που είχε αναλάβει λίγες εβδομάδες πριν και 

επειδή η διοικητική κρίση στον ΟΠΕΚΕΠΕ και οι εκκρεμότητες για τα 
συστήματα διαχείρισης ελλοχεύουν κινδύνους για την καταβολή των 
ενισχύσεων στους αγρότες   

Ερωτάσθε κύριε Υπουργέ: 

-Θα αποκαταστήσετε την ομαλή λειτουργία του ΟΠΕΚΕΠΕ και με ποιες 
ενέργειες; 

-Τι θα πράξετε για την διαφάνεια στη διαχείριση όλων των θεμάτων 
που αφορούν κατανομή και ανακατανομή ενισχύσεων; 

 

Ο ερωτών βουλευτές 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

505

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/3/2021

Ώρα κατάθεσης:

10:00'




